國立中興大學圖書資訊學研究所徵聘專任助理教授(含)以上教師一名

1、 申請資格：具國內、外圖書資訊學相關領域（包括但不限於資訊組織、資訊服務、以及資訊科學）之博士學位。
2、 申請資料：
1. 主要學經歷證件影本、成績單影本。
2. 博士論文摘要
3. 身分證正反面影本或護照影本。
4. 完整之履歷表(含自傳)。
5. 教師證書影本 (無教師證書者免)
6. 最近五年著作目錄（含博士論文）。
7. 代表著作一篇(必須已刊出，著作要全文且應為第一著者。代表著作如係數人合著，請附合著人證明)。
8. 曾於各大學教授之課程或可授課之課程名稱，及其課程內容與授課大綱（含參考書目）。

3、 經本所教評會初審通過後，應徵者須親自至本系面談並作一場學術演講，一切費用（旅費）自理。
4、 起聘時間及職級：視行政作業時間，自民國101年2月1日起聘；職級視申請者資歷而定。
5、 申請截止日期：民國100年8月10日前以紙本掛號寄達(以寄達本所為憑)。請於信封上註明：應徵教師。
6、 郵寄地址：402台中市國光路250號，國立中興大學圖書資訊學研究所，蘇小鳳 所長收。E-Mail: sfsu@dragon.nchu.edu.tw。
7、 聯絡電話（04）2284-0815轉18或12；傳真（04）2287-1869


Graduate Institute of Library and Information Science, National Chung Hsing University, TaiChung, Taiwan invites applicants and nominations for a full-time faculty position at the Assistant, Associate or Full Professor.
1. Qualification:
We seek faculty in the area of, but not limited to, Information Organization, library and information services, and information science. A doctoral degree in library and information science or an appropriate related field is required. 
2. Required Documents: 
· Copy of Ph.D. diploma, certification of work experience, and transcripts
· Copy of passport or the front and back of Identification Card of Republic of China)
· Curriculum vitae
· Copy of TEACHER’S CERTIFICATE 
· A publication list of recent five years (published after August.1, 2007, doctoral dissertation included)。
· Full text of one published representative work of first-named author.
· A list of courses taught or interested to teach with syllabi and bibliography.

3. Finalists will be invited to come for an interview with our faculty and make a presentation to students. The institute is not able to compensate on any cost. 
4. Rank and date of appointment: Faculty rank is commensurate with experience and qualifications. Hiring date begins on February 1, 2012.
5. Deadline of application: August 10, 2011
6. How to apply:
Please mail all documents to Dr. Shiao-Feng Su, Director, on or before August 10, 2011 by postage, indicating “Faculty position application” on the envelope. 
Address: 250, Kuo Kuang Rd., Taichung, Taiwan,R.O.C.402
Email: sfsu@dragon.nchu.edu.tw 
Tel: 886-4-2284-0815 ext18
Fax: 886-4-2287-1869
